
 
 

 
 

REFERAT 
 

Fra:    Møte i Hovedstyret  
 
 
Avholdt:  Hjemme hos Fredrik, 5. juni 2012 
 
 
Innkalt: Fredrik Weberg-Larsen, Per Dahle,  Are Fraugerud, Freddy Antonsen, 

Unn Johannessen, Thomas  Svensen, Paal Olaussen, Jørn Johnsen, 
Roald Larsen og Sissel Marthinsen. 
 

 
Til stede:  Fredrik Weberg-Larsen, Per Dahle, Are Fraugerud, Freddy Antonsen, 
    Roald Larsen, Paal Olaussen  
 
 
   Leder ønsket velkommen, og referat fra forrige møte ble gjennomgått 

og godkjent. Det ble også informert om at det er solgt 21 treningskort hos 
Rotvelta. 

 
 
Sak  HS-2012-22 Aktiviteter neste 3 mnd. 

Den første annonserte turen til Krokstad er avlyst grunnet for få 
påmeldte. På den andre turen er det hittil påmeldt 12 personer, og vi 
har bestilt 15 plasser. 
 
Aversjonsdressur mot sau har startet opp, men med liten deltagelse  
på denne siden av ferien. 
 

 
Sak  HS-2012-23 Arbeidsinstruks for hovedstyret. 
   Denne ble gjennomgått og godkjent. Dokumentet blir lagt ut på 
   hjemmesiden vår. 
 
 
Sak  HS-2012-24 Eventuelt: 
   FKF har sendt ut Solemskogen JFF’s søknad om medlemskap i FKF 
   og ønsker synspunkter i den forbindelse.  Vi mener konsekvenser bør 
   utredes først og stemmer derfor nei. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
   Styret ser på muligheten for å avholde høstens klubbmesterskap på 
   Krokstad, eventuelt kombinere mesterskapet med trening og julebord. 
 
   Det jobbes også med innspill med tanke på foredragsholder til høstens 
   medlemsmøte. 
 

Styret oppfordres til å komme med forslag til leder for Utdanning til neste 
styremøte. 
 
 

 
Sak  HS-2012-25 Utstillingen: 

Gunn Hege Svendsen er invitert til denne delen av møtet og informerer 
om status for utstillingen, og det ser ut til at det meste er under kontroll.  
Mange hunder er påmeldt i år, stor sjanse for at det blir over 100 
utstillere.   

 
 
 
 
 
 
Freddy Antonsen 
Sekretær 
 


